
Christmas 
Celebration On Ice

To celebrate Festival Walk’s 20th Anniversary, Festival 
Walk Glacier proudly presents a joyful Christmas for 
everyone!

Special thanks to : Beneficiary Organisation:

1 – 31 December 2018 
Love Christmas – Love Gathering Toys
Festival Walk Glacier has created a giant Christmas Gift Box for the collection 

of donated toys, all of which will be delivered to The Salvation Army to benefit 

deprived children.

1, 2, 8 & 9 December 2018 (1:00 pm)
Complimentary Gift for Skaters
All skaters visiting Festival Walk Glacier will receive a complimentary LU Barquette Apricot, LU Digestive or Nimm2 Smile Gummi*.

1, 2, 8, 9, 15, 16, 22 – 26 December 2018 (12:00 noon – 5:30 pm)
Photo Taking with Santa
Festival Walk Glacier Student Cardholders can take photos with Santa at Santa’s Sparkling Cottage on Level LG2 for the 

special price of just HK$60 (originally HK$98). This delightful memento comes in a beautiful limited-edition Festival Walk 20th 

Anniversary picture frame. All proceeds from ticket sales will go to the Charles K. Kao Foundation for Alzheimer’s Disease. 

15, 16, 22 - 26 December 2018 (1:00 pm) 
Christmas Welcome Gift
In celebration of Christmas, all skaters visiting Festival Walk Glacier on the designated dates will receive a discount coupon* 

from Accessorize, Amaroni’s, Dan Ryan’s Chicago Grill, Monsoon Children and Smiggle.

23 – 24 December 2018 (6:45 pm) 
Christmas Dance On Ice
Come and watch as more than 100 figure-skating students from Festival Walk Glacier proudly present a magnificent 

Christmas performance. 

25 – 26 December 2018 
Santa On Ice
Santa and Santa Girl will skate around the rink to pose for photos and hand out free candies. Don’t miss out!

* Terms and Conditions apply. Available while stock lasts. 
 Programmes are subject to change without prior notice.
 For more details, please visit Festival Walk Glacier or call us at (852) 2844 3588 / 5500 3588.



特別鳴謝 : 受惠機構 :

聖誕冰上繽 Fun

2018年12月1日至31日
愛心玩具大召集

又 一 城 歡 天 雪 地 及 救 世 軍 打 造 巨 型 愛 心 玩 具 盒 ， 透 過 收 集 大 家 
捐贈的「愛心玩具」，將愛心傳遞給有需要的小朋友。

2018年12月1、2、8日及9日(下午1時)
聖誕節精選禮遇
每位入場人士均可獲贈樂趣杏桃果餡餅、消化餅或二寶果汁橡皮糖*乙包。

今個聖誕，適逢又一城20週年，又一城歡天雪地為你呈
獻充滿歡樂氣氛的冰上聖誕！

2018年12月1、2、8、9、15、16、22日至26日 (中午12時至下午5時30分) 
親親聖誕老人

又一城歡天雪地溜冰學生憑溜冰學生證即可以優惠價港幣60元(原價港幣98元)，於LG2層之「聖誕老人閃爍小
屋」與聖誕老人合照，零距離接觸聖誕老人之餘，更可獲贈又一城20週年限量版相架乙個！ 所有門券收益將全
數撥捐「高錕慈善基金」作慈善用途。

2018年12月15、16、22日至26日(下午1時) 
聖誕節入場有禮
每位入場人士均可獲贈Accessorize、Amaroni's、Dan Ryan's Chicago Grill、Monsoon Children及Smiggle
等商戶優惠券*各乙張。

2018年12月23日至24日 (下午6時45分) 
冰上舞動聖誕匯演
超過100位又一城歡天雪地的花式溜冰學員會獻上「冰上舞動聖誕匯演」。一系列優美而高難度的花式溜冰舞
蹈，令你留下難忘和深刻的聖誕回憶。

2018年12月25日至26日
冰上聖誕老人 
聖 誕 老 人 和 可 愛 的 聖 誕 女 郎 於 冰 上 出 現 送 上 聖 誕 糖 果 ， 與 大 家 一 起 拍 照 留 念 ， 歡 度 一 個 與 別 不 同 的 
聖誕佳節! 

*	受條款及細則限制。數量有限，送完即止。
	 上述節目如有任何更改，恕不另行通知。
	 歡迎親臨又一城歡天雪地或致電	(852)	2844	3588	/	5500	3588查詢詳情。
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